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BASKIN YAPILAN EVDEN

MP 5 ÇIKTI
Afyonkarahisar’da aldığı ihbarı değerlendiren jandarma
bir eve yaptığı baskında çok sayıda ruhsatsız silah ve
MP 5 diye bilinen makineli tabanca ele geçirdi. 3’TE

Kışlık 'agria' cinci patateste

hasat başladı
Türkiye'nin önemli
patates üretim
merkezlerinden olan
Afyonkarahisar'ın
Şuhut ilçesinde 15 bin
dekarı sözleşmeli 40
bin dekar alanda ekili
kışlık agria cinci
patateste hasat
başladı. 3’TE

Eber Gölü festivali
konserlerle devam ediyor

Bolvadin’in kültürel zenginliklerini ve doğal güzelliklerini kutlamak
amacıyla düzenlenen Kaymak ve Eber Gölü Festivali, konserler
ve etkinliklerle coşkulu bir şekilde devam ediyor. 5’TE

Aranan şahsın
saklandığı yer
jandarmayı bile şok etti

Afyonkarahisar'da kenevir ekmek suçundan
yaklaşık 5 yıl hapis cezasıyla aranan şahıs,
saman balyalarının arasında halı ve yastık dahi
koyduğu gizli bölmede yakalandı. Şahsın sak-
landığı yer jandarma ekiplerini şok etti. 3’TE

beIN SQUAD
takımları belli oldu

beIN SPORTS tarafından "Amatör Ruh,
Profesyonel Destek" ilkesiyle başlatılan ve
amatör futbol kulüplerine forma desteği
sağlanacak olan beIN SQUAD projesinde
yer alacak 50 takım belli oldu. Belirlenen 50
takım içerisinde Afyon Anadolu Gücü Spor
Kulübü ’de yer aldı. 7’DE

Ahmet Abay,
satrançta şampiyonasında
Türkiye üçüncüsü oldu

03-07 Ağustos 2024 tarihleri arasında Denizli
ilinde düzenlenen Türkiye Satranç Şampiyonası,
birbirinden yetenekli sporcuların katılımıyla
büyük bir heyecana sahne oldu. 7’DE

Tehdit suçundan
aranan şahıs
yakalandı
Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığına
bağlı ekipler aranan
şahısların yakalanmasına
yönelik çalışma başlattı.
Yapılan incelemelerde
M.A., isimli şahsın silahla
tehdit suçundan 1 yıl 3 ay
hapis cezasıyla arandığı
tespit edildi.

4’TE

İçkili mekanlara yönelik
denetimler sürüyor

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri,
içkili eğlence yerlerine yönelik denetimlerini
sürdürüyor.Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı
tarafından yapılan açıklamada, “Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı sorumluluk alanında faaliyet
gösteren içkili eğlence yerlerini ve bu yerlerin
kapanış saatlerine uymasını kontrol etmeye devam
ediyoruz” denildi. 3’TE

“Hep birlikte başardık,
daha ileriye bakıyoruz”

İl Milli Eğitim Müdürlüğü
Konferans Salonunda
merkezde bulunan
okul idarecileri ile yapılan
“2024-2025 Eğitim Öğretim
Yılı Hazırlık Toplantısı”
İl Milli Eğitim Müdürü Miraç

Sünnetci’nin başkanlığında
yapıldı.Toplantıda Eğitim
Müfettişleri Başkan
Yardımcısı Mehmet Bayrak,
Müdür Yardımcısı Musa
Dinçgez, Şube Müdürleri ile
merkezde bulunan Resmi
Okul/Kurum İdarecileri hazır
bulundu. 5’TE

Miraç Sünnetci

Olgun, üreticilerin
sorunlarını
gündeme taşıdı
İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref
Olgun, bir basın toplantısı düzenleyerek
tarımsal faaliyetlerde bulunurken zorlanan
üreticilerin sorunlarına dikkat çekti. Olgun
Anadolu çifçisinin sembolü sekiz köşeli
kasketini takarak, "Mevsim itibarı ile şu
anda patates söküm zamanıdır. Üç gün
önce Afyonkarahisar’ın en yoğun ve en
kaliteli patatesini yetiştirildiği Dinar,
Sandıklı ve Şuhut Bölgesindeki üreticiler-
imizle tarlada bir araya geldim. Tarlada
durum içler acısı” dedi.

2’DE

İl Özel İdaresi Ulaşım Kalitesini
Artırmaya Devam Ediyor
Afyonkarahisar İl Özel İdaresi il merkezinden en ücra
köy ve kasabalara kadar şehrin dört bir köşesinde
yürüttüğü çalışmalar ile vatandaşları daha konforlu
ve daha rahat bir ulaşıma kavuşturarak yaşam
kalitelerini artırıyor. 8’DE

Başkan Şahin: “Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın etrafında kenetlendik”

“AK Parti
AK Parti’nin kuruluşunun 23’üncü yıldönümü
dolayısıyla partide düzenlenen kutlama
programında konuşan İl Başkanı Turgay Şahin:
“Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın etrafında
kenetlenmiş bir siyasi partiyiz. Kuruluşundan
bugüne enerjisini, heyecanını, istikametini
bozmayan kutlu kadrolarımız var” dedi.

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı
23’üncü kuruluş yıl dönümü etkinlik-
leri kapsamında bir basın açıklaması

gerçekleştirdi. Basın açıklamasına AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin,
Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven, 25. Dönem Milletvekili Remziye
Sıvacı, kurucu il yönetim kurulu üyeleri ve il yönetim
kurulu üyeleri, Kadın Kolları Başkanı Av. Ferda
Ertürk, Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan, İl
Genel Meclis Başkanı Mehmet Siper ve çok sayıda
teşkilat mensubu katılım sağladı. İl Başkanı Av.
Turgay Şahin basın açıklamasında bir konuşma

yaparak şu ifadelere yer verdi, “Çok partili siyasi hay-
ata geçişimizden 2001’e kadar, siyasetin de
ötesinde, çok başka bir mücadele vardı Türkiye’de...

Askeri vesayet, Akademik vesayet, Sermaye
Vesayeti, altında yol almaya, ilerlemeye çalışan
siyasetin önüne, nihayetinde hep bir duvar çıkıyor,
sık sık demokrasiye reset atılıyor; milli irade eninde
sonunda vesayet karşısında pes etmek zorunda
bırakılıyordu. Bu kısır döngünün son halkası olan
post modern darbenin mottosu olan “28 Şubat bin
yıl sürecek” diyenler, aslında meselenin ve kav-
ganın ne olduğunu da tarif etmişlerdi. 3 Kasım
2002 seçimlerinde AK Parti’ye oy veren her

vatandaş bu okumayı “vesayet- milli irade”
mücadelesi üzerinden yapmamış olabilir. O
dönem herkesin rahatsızlıkları farklıydı. Kimisi,
başörtüsü üzerinden yaşanan ayrıştırmayı tasvip
etmedi; kimisi Kasım 2000 ve Şubat 2001 kriz-
lerinden dolayı “yeter artık” kimisi teröre, kimisi
“muasır medeniyet” hedefinden üç beş asır
geride kalmamıza tepki verdi; kimisi de atanmış
bir Cumhurbaşkanı’nın seçilmiş başbakana
anayasa kitapçığı fırlatarak ayar vermeye çalış-
masını hazmedemedi. Herkesin gerekçesi farklı
olsa bile, tavrı hemen hemen aynı oldu: Bir “yeni”
aradı ve buldu”.dedi.>>HABER SAYFA 8’DE
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
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Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

“Baş ağrısı ve kulak çınlamasının 
nedeni çene eklem rahatsızlığı olabilir”

Medicana Sağlık Grubu Kulak
Burun Boğaz Hastalıkları Uzmanı

Doç. Dr. Gökhan Kuran, baş ağrısı
ve kulak çınlaması gibi belirtilerin

çene eklem rahatsızlığının 
olabileceğine dikkati çekti.

Uzmanlar, günümüzde sık rastlanan rahatsızlık-
lar arasında yer alan çene eklem rahatsızlık-
larının kadınlarda erkeklere oranla iki kat daha
yaygın görüldüğüne vurgu yapıyor. Özellikle 35-
44 yaş arası kadınlarda sık izlenen çene eklem
rahatsızlığının kişinin yaşam kalitesini artıra-
bilmek için tedavisine gecikilmeden başlanması
gerektiğini kaydeden Medicana International
Ankara Hastanesi Kulak Burun ve Boğaz
Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr. Gökhan Kuran, baş
ağrısı ve kulak çınlaması gibi belirtilerin çene
eklem rahatsızlığının olabileceğini vurguladı.

ÇENE ÇIKIĞI VE EKLEMDE KİREÇLENME
EN SIK KARŞILAŞILAN BOZUKLUK

Kuran, yaptığı konuşmada, çene eklemi rahatsı-
zlıklarından korunmak için neler yapılabileceği
yönünde önemli uyarılarda bulunarak, “Çene
ekleminde en sık karşılaşılan bozukluklar arasın-
da çene çıkığı, eklemde kireçlenme ve eklem içi
disk kayması bulunur. Bu durumlar, çene
hareketlerinde sınırlılık, eklemde ağrı ve sesle
karakterizedir. Çene ekleminden gelen klik sesi,
sabahları hissedilen sertlik ve çenenin zaman
zaman kilitlenmesi, yaygın belirtiler arasındadır”
ifadelerini kullandı.

STRES VE DİŞ SIKMA EN ÖNEMLİ NEDEN
Çene eklem bozuklularının birçok faktörden kay-
naklanabileceğini dile getiren Kuran, stres başta
olmak üzere diş sıkma veya gıcırdatma, yanlış
diş hizalanması, travmalar, kötü duruş ve çene
kaslarının aşırı kullanımının en yaygın nedenler

arasında yer aldığını vurguladı. Doç. Dr. Kuran,
eklem içindeki disk kaymaları ve eklem iltihap-
larının da hastalık sebepleri arasında yer aldığını
söyledi.

KULAK ÇINLAMASI VE 
BAŞ AĞRISINA DİKKAT

Doç. Dr. Gökhan Kuran, çene eklemi bozukluk-
larının genellikle ağrı, çene hareketlerinde
kısıtlılık, çiğneme zorlukları, çeneden gelen klik
sesi ve kulaktaki çınlama ile kendini belli ettiğini
ifade etti. Özellikle sabahları çenede sertlik
hisseden, çenesinde kilitlenme yaşayan ve
çiğneme sırasında zorlanan bireylerin bu tür bir
bozukluğa sahip olabileceğini aktaran Doç. Dr.
Kuran, çene ekleminde sürekli bir ağrı veya baş
ağrısı ile birlikte bu belirtilerin görülebileceğini
kaydetti.

TEDAVİ YÖNTEMİ SEBEBE GÖRE
DEĞİŞİKLİK GÖSTERİR

Çene eklem bozukluklarının tedavi edilebilir
olduğunu ve erken dönemde tedavi uygulanması
gerektiğinin altını çizen Doç. Dr. Gökhan Kuran,
“Bu bozuklukların tedavisi, altta yatan sebebe
göre değişiklik gösterir. İlk olarak, çene kaslarını
rahatlatmak ve stresi azaltmak için sıcak-soğuk
kompresler, yumuşak diyet ve stres yönetimi
önerilir. Diş sıkma alışkanlığı olanlar için gece
plağı kullanımı tavsiye edilir. Fizik tedavi, çene
kaslarının güçlendirilmesi ve esnekliğinin artırıl-
ması için etkili bir yöntemdir. İleri vakalarda,
eklemde diğer prosedürlerle düzeltilemeyecek

bir tahribat varsa, diğer tedavileri denemenize
rağmen şiddetli semptomlar devam ediyorsa
ameliyat da bir seçenek olarak değerlendirilebilir
ve cerrahi müdahaleler gerekebilir” diye konuştu.

ÇENE EKLEMİNİZİ BU 
ÖNERİLERLE KORUYUN

Günlük hayatta çene eklemini korumak için bazı
basit önlemler alınabileceğine dikkati çeken Dr.
Kuran, şu önerilerde bulundu: “Sert yiyecekler-
den kaçının, çene kaslarını aşırı kullanmamaya
özen gösterin, diş sıkma alışkanlığını kontrol altı-
na alın, çene sıkma, sakız çiğneme veya tırnak
yeme alışkanlıklarınızı azaltın, yüze sıcak veya
soğuk kompres uygulayarak egzersiz yapın ve
çene sağlığını korumak için düzenli diş hekimi
kontrollünü ihmal etmeyin.” >>İHA

Olgun, üreticilerin sorunlarını
gündeme taşıdı İYİ Parti Genel Başkan

Yardımcısı ve
Afyonkarahisar
Milletvekili Hakan Şeref
Olgun, bir basın 
toplantısı düzenleyerek
tarımsal faaliyetlerde
bulunurken zorlanan
üreticilerin sorunlarına
dikkat çekti. 

İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun Anadolu çifçisinin sembolü sekiz
köşeli kasketini takarak, "Mevsim itibarı ile şu
anda patates söküm zamanıdır. Üç gün önce
Afyonkarahisar’ın en yoğun ve en kaliteli
patatesini yetiştirildiği Dinar, Sandıklı ve Şuhut
Bölgesindeki üreticilerimizle tarlada bir araya
geldim. Tarlada durum içler acısı. Burada
üretilen patatesler tarlada 3,50 TL’ye alınıyor.
Ancak 1 kg. patatesin maliyeti 8 TL" dedi.

“TARIM SEKTÖRÜ BÜYÜK 
BİR EKONOMİK KRİZDE”

Tarım sektörünün büyük bir ekonomik krizde
olduğunu dile getiren Milletvekili Olgun,
"Dolayısıyla üreticilerimiz patatesin tarladan
sökme bedelini bile karşılayamıyor. Buradan
aldıkları parayla işin içinden çıkamayan üretici-
lerimiz şaşırmış vaziyette. Dertlerine çözüm
bulacak, çare olacak bir yönetici bulamamak-
talar. İktidar milletvekilleri ve iktidar temsilci-
lerinin adeta patates üreticilerine kör ve sağır
bir şekilde davrandığı dertlerini duymazlıktan
ve görmezlikten geldiğini gittik bizzat yerinde
gördük. Durum gerçekten içler acısı patates
üreticimiz maalesef bu sene kendi ürünüyle
kendi topraklarında batırılmış durumda. " dedi.

"BUGÜNKÜ TOPLANTININ KONUSU 
AFYONKARAHİSAR’LI ÜRETİCİLER"

Milletvekili Olgun, bugünkü toplantının
konusunu hakkında kamuoyuna bilgi vererek,
"Bugünkü Basın toplantımın konusu Seçim
Bölgem Afyonkarahisar’lı üreticilerinin durum-
larıdır. Ankara’ya gelmeden önce İlimiz
Afyonkarahisar’da köy ve beldelerde üreticiler-
imizle birlikte  oldum ve dertlerini dinledim
;Bunun yanında fasülye üreticilerimizin duru-
mu aynı, karpuz üreticilerimizin durumu yine
aynı. Karpuzun  tarlada alım fiatı 1 TL ancak
alan yok müşteri yok, Dolayısıyla böyle bir
ortamda karpuzu bir dahaki yıla vitrinde göre-

ceğiz." dedi.
"SALATALIĞI HEM 3 TL'DEN ALIYORLAR

HEM  8-10 AY SONRA ÖDÜYORLAR"
Salatalı alım fiyatı ve salatalıktaki ödeme

dönemlerine değinen Olgun, "Kornişon
salatalığın çok büyük bir  bölümü
Afyonkarahisar’da  yetiştirilmektedir. Ancak bu
kornişon salatalıklar, turşu fabrikalarının aracı
ve komisyoncu olarak kullanmış olduğu elek
sahipleri tarafından, adeta kedinin fareyle
oynadığı gibi oynamış, oturmuş fiyat poli-
tikasının olmadığı ve ürün alımında neredeyse
sıfır olan ürünü, bir numara diye alındığı, üç
numara diye elekten  geçen salatalığı 3 TL’den
almaya kalkmışlar ve bununla da yetinmeyip
parasını 8 -10 ay sonra ödeme koşulu koy-
muşlardır. Bu da yetmezmiş gibi gerekirse bu
üç numara dört numara olan salatalıkları alın-
mayacağı söylenmiştir." dedi.

"KİRAZ VE VİŞNEDE DE 
AYNI DURUM YAŞANDI" 

Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref
OLGUN,  Afyonkarahisar'da yetişen kiraz'ın
kalitesine değinerek, "Afyonkarahisar’ımız da
dünyanın en kaliteli kirazı yetişir. Yetişen kira-
zlar bu sene gerek rekolte düşüklüğü
nedeniyle, gerekse açıklanan satın alma fiyat-
larının düşüklüğü nedeniyle üreticilerimiz sula-
ma ilaçlama ve toplatma bedelini alamadılar."
dedi.

"AFYONLU VİŞNE ÜRETİCİSİNİN
HALİNE DİKKAT ÇEKTİ"

Milletvekili Olgun, dünyanın en kalitesi viş-
nesinin bu topraklarda yetiştiğinin altını çiz-
erek, "Dünyanın en güzel vişnesi
Afyonkarahisar‘ımızda yetişmektedir. Vişne
Üreticimizin hali kiraz Üreticimizden farksızdı.
Maalesef Vişnecilerimiz adeta sefilleri
oynadılar." dedi.
>>MEVLÜT TINAS

600 çil keklik
doğaya bırakıldı
Edirne’nin Enez ilçesinde, Edirne DKMP
(Doğa Koruma Milli Parklar) Şube Müdürlüğü
tarafından, 600 çil keklik doğaya bırakıldı.
Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel
Müdürlüğünce Afyonkarahisar Şuhut Keklik
Üretim İstasyonu’ndan tahsis edilen 600 çil
keklik, Enez Kaymakamı Muhammed Emin
Tutal, Edirne DKMP İl Şube Müdürü Kerim
Yapça, Enez İlçe Jandarma Komutanı Önder
Gülez ve muhtarların katılımıyla, doğaya
bırakıldı. Salınan çil kekliklerin, hem süne,
hem de çekirgeyle mücadelede önemli bir yer
tutarken, aynı zamanda da biyolojik
mücadelede farkındalık sağlayarak kimyasal
yöntemlerin azalmasına yardımcı olacağı
bildirildi. >>İHA
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BASKIN YAPILAN EVDEN MP 5 ÇIKTI
Afyonkarahisar’da aldığı ihbarı değerlendiren jandarma bir eve yaptığı baskında

çok sayıda ruhsatsız silah ve MP 5 diye bilinen makineli tabanca ele geçirdi.
Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri
Emirdağ İlçesi Özkan köyünde ikamet
eden Y.Ç. isimli şahsın evinde ruhsat-
sız tabanca ve av tüfeği bulundur-
duğuna dair aldığı bilgi üzerine
harekete geçti. Eve baskın düzenleyen
ekipler yaptıkları aramada 3 av tüfeği,
MP 5 diye adlandırılan makineli taban-
ca, 1 tabanca, 7 şarjör, 3 havalı tüfek,
63 av tüfeği kartuşu ve 106 adet
kurusıkı silah mermisi ele geçirdi.
Olayın ardından şahıs ekipler tarafın-
dan gözaltına alındı. 
>>MEHMET KASAL

Aranan şahsın saklandığı
yer jandarmayı bile şok etti

Afyonkarahisar'da kenevir ekmek suçundan yaklaşık 
5 yıl hapis cezasıyla aranan şahıs, saman balyalarının 
arasında halı ve yastık dahi koyduğu gizli bölmede 
yakalandı. Şahsın saklandığı yer jandarma ekiplerini şok etti.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından
aranan şahısların yakalanmasına yönelik
çalışma başlatıldı. Yapılan incelemelerde
2 ayrı suç kaydı bulunan ve 'kendi kul-
lanımı için ihtiyaç duyduğu esrarı elde
etmek amacıyla kenevir ekimi yapmak,
tutuklunun kaçması' suçlarından M.C.A.
isimli şahsın 4 yıl 10 ay hapis cezası ile
arandığı tespit edildi. Ekipler, şüphelinin
Çobanlar ilçesindeki ikametine girdiğini
ve çıkmadığını fark etti. Eve baskın
düzenleyen ekipler, yaptıkları aramada
ise şahsı bulamadı. Evin bahçesindeki
saman balyalarından şüphelenen ekipler,
balyaları kaldırdıklarında ise şok edici bir
manzarayla karşılaştı. Ekipler, aradıkları
şahsı saman balyalarının arasına yaptığı
gizli bölmede yakaladı. Şahsın gizli bölm-
eye halı, yastık ve yorgan koyarak uzun
süredir gizlendiği tespit edildi. Gözaltına
alınan M.C.A., çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA

Dr. Eren’in “İyot
Giren Eve Doktor
Girmez” isimli
yeni kitabı
yayımlandı
Uzun yıllardır iyot kullanımı
ve tedavileriyle ilgili yaptığı
çalışma ve eğitimlerin yanı
sıra çok sayıda hastayı
sağlığına kavuşturan
Ortomoleküler Tıp
Danışmanı ve Bütünsel İyot
Derneği kurucusu Dr. Hasan
Hüsnü Eren’in “İyot Giren
Eve Doktor Girmez” isimli
yeni kitabı yayımlandı.
Dr. Eren’in, “İyot Giren Eve Doktor
Girmez” adlı yeni kitabında, insan
sağlığı için en önemli minerallerden
biri olan “iyot” hakkında yanlış bili-
nenleri ve hatta bilinmeyenleri
anlatıyor. İyot hakkındaki her türlü
bilginin halka aktarılması, iyotun
öneminin her platformda dile getir-
ilmesi sadece doktorların değil iyotla
ilgili bilgisi olan herkesin görevi
olduğu düşüncesinden yola çıkarak
bu kitabı hazırlayan Eren, başlattığı
iyot hareketinin daha geniş kitlelere
ulaşmasını hedefliyor. “Hayatta kal-
abilmek için mutlaka iyota ihtiy-
acımız var” diyen Eren, konuyla ilgili
yaptığı açıklamada; “Onsuz yaşam
mümkün değil fakat aynı zamanda
en zararlı görülen, uzun süreli kul-
lanımının vücuda zararlı olduğu
iddia edilen bir mineral. Ne yazık ki,
günümüzde üzerinde en fazla
konuşulan ve dolayısıyla hâlâ fikir
birliği sağlanamamış tek mineral. Bu
konuda doğru bir karara varabilmek,
başlangıcından bu yana ve hâlâ
süregelen bu minerale tüm yön-
leriyle bakmakla mümkün olacaktır.
Bu kitapla dikkatinizi, bugün karşı
karşıya olduğumuz iyot eksikliği sal-
gınına çekmek istiyorum çünkü iyot
bizlere çok yanlış tanıtılmış bir min-
eral, yaşadığınız ve çözümünü bula-
madığınız birçok rahatsızlığın
temelinde aslında iyot eksikliği var.
İyot neden ve nasıl hayatımızdan
çıktı? İyotu nasıl ve neden hay-
atımıza sokmalıyız? Bu iki soru, bu
kitabın temel meselesini oluşturuyor”
dedi. >>MEVLÜT TINAS

İçkili mekanlara yönelik 
denetimler sürüyor
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından
yapılan açıklamada,
“Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı
sorumluluk alanında
faaliyet gösteren içkili

eğlence yerlerini ve bu yer-
lerin kapanış saatlerine
uymasını kontrol etmeye
devam ediyoruz.
Vatandaşlarımızın huzur ve
güvenliği için görevimizin
başındayız” denildi. >>İHA

Kışlık 'agria' cinci patateste

hasat başladı
Türkiye'nin önemli patates 
üretim merkezlerinden olan
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde
15 bin dekarı sözleşmeli 40 bin
dekar alanda ekili kışlık agria
cinci patateste hasat başladı.
Şuhut ilçesinde ‘agria' diye adlandırılan kışlık
patatesin hasadı başladı. 15 bin dekarı
sözleşmeli 40 bin dekar alanda ekili agria cinsi
patatesin kilogram fiyatının 5 -8 TL arasında
değiştiği, rekoltenin bu yıl iyi olduğu belirtildi.
Patates üreticisi İbrahim Eroğlu, "Bölgenin
patates enerjisi ve patates çiftçisi olarak Allah'a
şükür verimli bir yıl geçirdik. Afetlerden uzak bir
yıl geçirdik. Verimlerimiz gayet güzel. Urfalı
kardeşlerimizle birlikte patates hasadımızı
yapıyoruz. Günlük yaklaşık 7-8 ton civarında
sevkiyatımız var. Bu sevkiyat yaklaşık 45 gün
sürecek. Rabbim inşallah tüm çiftçilerimize
bereketli, kazançlı bir yıl nasip eder. Patates şu
anda çiftçide 5 ile 7 lira arasında satılıyor. Tabii
ki bu fiyat düşük, yükselmesi için ihracat
olmasını istiyoruz" dedi.

“SABAH ERKENDEN KALKIP, GÜNEŞ
BATANA KADAR PATATES TOPLUYORUZ”

Patates hasadında çalışan işçilerden Sedat İnan
ise, hasatta çalışmak için Şanlıurfa'nın Siverek
ilçesinden geldiğini kaydetti. İnan, “Şubat ayın-
dan itibaren geziyoruz, tarım işçisiyiz. Patates
topluyoruz. Sabah erkenden kalkıp, güneş
batana kadar çalışan insanlarız. Çok şükür,
buna da şükür, Allah rızkımızı verdi. Çoluk
çocuğumuzla birlikte yeri geldi karda, yeri geldi
yağmurda, sıcakta ekmeğimizi çıkarmaya
çalışıyoruz. Bizim yevmiye usulü çalışma şek-
limiz, çalışma kapasitesine göre değişiyor.
Günlük 800-1000 TL arasında değişiyor” diye
konuştu. >>İHA
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Silahla tehdit suçundan aranan
şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da
silahla tehdit
suçundan hapis
cezasıyla aranan
şahıs jandarma
tarafından 
yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığına bağlı ekipler aranan şahısların
yakalanmasına yönelik çalışma başlattı. Yapılan
incelemelerde M.A., isimli şahsın silahla tehdit
suçundan 1 yıl 3 ay hapis cezasıyla arandığı tespit
edildi. Ardından şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi Bolvadin ilçesi Dişli beldesinde yakala-
yarak gözaltına aldı. Şahıs işlemleri sonrası sevk
edildiği mahkeme tarafından tutuklanarak ceza
evine gönderildi. >>İZZET IŞIK

“Sağlığınız için düzenli check-up
yaptırmayı ihmal etmeyin”

Prof. Dr. Akatlı Kürşat Özşahin, check-up kapsamında yapılan 
testlerin vücudun genel işleyişini analiz etmek ve potansiyel sağlık

sorunlarını önceden tespit etmede önemli olduğunu kaydetti.

Başkent Hastanesi Adana Dr. Turgut
Noyan uygulama ve Araştırma Merkezi
Aile Hekimliği Ana Bilim Dalı Başkanı ve

check-up sorumlusu Profesör Doktor Akatlı
Kürşat Özşahin, check-upın bir organ veya
dokuda var olan ama hayatı henüz tehdit altı-
na alacak bir klinik bulgu vermeyen hastalık-
ların neredeyse tamamının risklerini önceden
tespit ederek, zamanında müdahale edilmesini
sağlayan bir sağlık taraması olduğunu söyledi.
Prof. Dr. Akatlı Kürşat Özşahin, dünya
üzerinde değişik fikirler olsa da genelde 40
yaşına kadar 3 yılda bir ve 40 yaşından sonra
da her yıl check-up yaptırılması gerektiğine
vurgu yaparak, “Vücudun genel sağlığını
değerlendirmek amacıyla yapılan geniş kap-
samlı bu tarama, kişinin yaşına, cinsiyetine,
ailevi risk faktörlerine, yaşam tarzına ve mev-
cut sağlık durumuna göre belirlenen bir dizi
test ve muayeneden oluşur. Kan tahlilleri, idrar
tahlili, karaciğer fonksiyon testleri, böbrek
fonksiyon testleri, kolesterol düzeyleri, tansiy-
on ölçümleri, EKG, akciğer grafisi ve gerekli
görüldüğünde ileri tetkikler gibi birçok test,
check-up kapsamında yapılabilir. Bu testler,
vücudun genel işleyişini analiz etmek ve
potansiyel sağlık sorunlarını önceden tespit
etmek için önemlidir” dedi. 40 yaşın altında
yapılan check-up ile 40 yaşın üstünde yapılan
check-up programlarının tıbbi yoğunluklarının
farklı olduğunu söyleyen Prof. Dr. Özşahin, “40
yaşın üzerindeki bir erkekte özellikle
kolonoskopi rutin olarak uygulanmaktadır ve
her 5 yılda bir tekrarı önerilmektedir ama 40
yaşın altında bir kere yapılıp normal çıktığı tak-
tirde 50 yaşa kadar beklenmesi doğaldır.
Ayrıca kadın ve erkeğe göre de değişik test
uygulamalarımız vardır. Kadınlarda mamografi
ve pap smear dediğimiz özel bölge kanser-
lerinin taranması ve sigara içen 50 yaş üstü
erkeklerde de abdominal aort dediğimiz
kalpten çıkan en büyük damardaki bazı
parçalanmalar ile ilgili testler ön planda uygu-
lanmaktadır. Check-up programlarında hiçbir

zaman elimizde tek bir hastalık veya tek bir
sorun olarak karşımıza çıkan bir parametre
yoktur. Doğal olarak check-up programlarının
sonunda hastanın belki de pek çok yetkin birim
tarafından takip ve tedavi altına alınması
gerekmektedir. Başkent Üniversitesi olarak
check-up programına aldığımız hastaları bir
takip sistemine kaydederek, rutin tarama
zamanları geldiğinde kendilerine bildiriyor ve
ilgili bölüme davet ediyoruz” diye konuştu.

SAĞLIĞINIZI ÖNCELİKLENDİRİN
Check-upın birçok hastalığın henüz belirti ver-
meden erken dönemde tespit edilebilmesine
imkan sağlamasından dolayı çok önemli
olduğuna dikkat çeken Prof. Dr. Özşahin,

“Özellikle kanser, diyabet, hipertansiyon, kalp-
damar hastalıkları gibi ciddi rahatsızlıklar,
erken evrede teşhis edildiğinde tedavi şansı
çok daha yüksektir. Check-up, yalnızca mevcut
hastalıkları tespit etmekle kalmaz, aynı zaman-
da potansiyel risk faktörlerini de ortaya çıkarır.
Bu risk faktörlerine karşı alınacak önlemler
sayesinde, gelecekte oluşabilecek hastalık-
ların önüne geçilebilir. Ayrıca test sonuçlarına
göre, kişiye özel sağlık önerileri sunulabilir.
Beslenme alışkanlıklarının düzenlenmesi, egz-
ersiz planlaması, sigara ve alkol tüketiminin
kontrol altına alınması gibi yaşam tarzı değişik-
likleri, sağlığın korunmasında ve hastalıkların
önlenmesinde kritik rol oynar” dedi. Özşahin,

düzenli check-up yaptırmanın, sağlığı koru-
manın ve gelecekte karşılaşılacak sağlık
sorunlarını önlemenin en etkili yollarından biri
olduğunu belirterek, “Unutmayın, sağlık ihmale
gelmez. Sağlığınıza önem verin, check-up
kontrollerinizi düzenli olarak yaptırın ve daha
uzun, daha sağlıklı bir yaşamın kapılarını
aralayın. Başkent Üniversitesi Adana Dr.
Turgut Noyan Uygulama ve Araştırma Merkezi
olarak, sağlığınızı korumak ve yaşam kalitenizi
artırmak için her zaman yanınızdayız.
Sağlığınızı ihmal etmeyin, check-up rande-
vunuzu en kısa sürede alarak, kendinize bir iyi-
lik yapın” ifadelerini kullandı. 
>>İHA

Uzmanından ebeveynlere ateşli havale uyarısı:
“Epilepsiyle karıştırılıyor” Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.

Derya Bekteş, genellikle enfeksiyon 
kaynaklı meydana gelen ateşli havalelerin
epilepsi ile karıştırıldığına dikkati çekti.Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.

Derya Bekteş, genellikle enfeksiyon kay-
naklı meydana gelen ve ebeveynlerin en
büyük kabuslarından biri olan ateşli
havale hakkında önemli bilgiler verdi. Dr.
Bekteş, tıpta “febril konvülsiyon” denilen
ateşli havalelerin nedenlerinin hala tam
olarak anlaşılamadığını belirterek, “Her
ateşli hastalık ateşli havaleye yol açmaz”
dedi. Nedeni tam olarak bilinmeyen bu
durumun genellikle yüksek ateşle ilişk-
ilendirildiğini belirten Dr. Bekteş, “Ateş
yükselmesinin kanda bazı hormon ve
maddelerin salgılanmasına neden
olması ve bu maddelerin beyin deşarj
mekanizmasını etkileyerek nöbete
sebep olması durumudur. En sık viral
enfeksiyon, üst solunum yolu enfeksiy-
onları, kulak enfeksiyonları, grip ve idrar
yolu enfeksiyonları, bazı canlı aşılar,
bazen diş çıkarma bile ateşe ve son-

rasında da nöbete sebep olabilir” diye
konuştu. Nöbet-ateş ilişkisinin ateşin
yüksekliği ile ilgili değil, ateşin yükselme
hızıyla ilgili olduğunu, bu nedenle bazen
ateş tespit edilemeden bile nöbet olabile-
ceğini ifade eden Dr. Bekteş, ateşli
havalelerin 38-40 derece ateşli hastalık-
ta, 3 ay-6 yaş arası çocuklarda ve erkek-
lerde kızlardan daha sık görüldüğünü
söyledi. Birinci derece akrabalarından
biri ateşli havale geçiren çocuklarda
riskin biraz daha yüksek olduğunu anla-
tan Dr. Bekteş, “Kesin kanıtlanmış olma-
makla birlikte anne gebelikte sigara
içtiyse, çinko eksikliğinde, demir eksik-
liğinde, melatonin salgılanmasında
bozukluk varsa, antihistaminik kullanımı
ve hastada yenidoğan dönemindeyken
yoğun bakımda yatış öyküsü varsa risk
artar diye düşünülmektedir” ifadelerini
kullandı.>>İHA
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AK Parti’den çocukları sevindiren
sünnet etkinliği

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı, partinin
23’üncü kuruluş yıl dönümünü özel bir programla
kutladı. Sabah saatlerinde başlayan programda,

anlamlı ve geleneksel etkinlikler dikkat çekti.

AKParti’nin 23’üncü yıl dönümü kutla-
maları çerçevesinde, AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığı

tarafından 23 adet kurban kesimi gerçekleştirildi.
Aynı zamanda, 23 çocuğun sünnet merasimi
düzenlendi ve bu özel gün, toplumsal dayanış-
manın bir sembolü olarak sürdürülen ‘zimem def-
teri’ geleneğiyle taçlandırıldı. Bu geleneğe uygun
olarak, 23 ihtiyaç sahibi ailenin borçları ödenerek
destek sağlandı. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ile
başlayan sünnet merasimi, kurban kesimi ve
zimem defteri geleneğinin uygulanmasıyla
devam etti. Sünnet merasimi ile başlayan pro-
grama çok sayıda vatandaş katılım sağlarken,
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay
Şahin, Milletvekili Av. İbrahim Yurdunuseven, il
yönetim kurulu üyeleri, Kadın Kolları Başkanı
Ferda Ertürk ile yönetim kurulu üyeleri, Gençlik
Kolları Başkanı Ethem Karahan ile yönetim kuru-
lu üyeleri ve teşkilat mensupları da katılarak
ailelerini ve çocukları tebrik ettiler. 

“HZ. İBRAHİM’İN SÜNNETİNİ VE TÜRK
TÖRESİNİ YAŞATMAK İÇİN BİR ARADAYIZ”

Programda bir selamlama konuşması yapan İl
Başkanı Av. Turgay Şahin, “Kıymetli hemşehri-
lerim, teşkilatımızın değerli mensupları ve çok
sevgili ailelerimiz, çocuklarımız AK Parti’mizin
23’üncü kuruluş yıl dönümü dolayısıyla gerçek-
leştirdiğimiz programımıza hepiniz hoş geldiniz

sefalar getirdiniz. 23 yıl önce bugün kurulan mil-
letin bağrından çıkmış, organik bir parti, tabii bir
oluşum olan AK Parti’miz bugün 23’üncü yıl
dönümünde yine bağrından çıktığı halkın ve mil-
letin yanında onların hizmetinde, onların emrinde
yoluna devam ediyor. Bizler bugün burada Hz.
İbrahim’in sünnetini ve Türk’ün töresini yaşatmak
için sünnet merasimi tertip ettik. Yavrularımız
bugün delikanlılığa ilk adımlarını atacaklar.
İleride de okuyup, askerlik vazifelerini gerçek-
leştirip, iş güç sahibi olacaklar ve Türk’ün töresi-
ni yaşatmaya bu gelenekleri devam ettirmeye
onlarda devam edecekler. Ben bu vesile ile
kıymetli çocuklarımızı ve değerli ailelerini tebrik
ediyor, merasimimize katılarak bizleri yalnız
bırakmadığınız için her birinize ayrı ayrı teşekkür
ediyorum” dedi.

“AK PARTİ MAZLUMLARIN 
SESİ OLMAYA DEVAM EDECEK”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim
Yurdunuseven’de bir konuşma yaparak,
“Kıymetli sünnet olacak kardeşlerim, değerli
aileleri ve teşkilatımızın kıymetli mensupları hep-
iniz hoş geldiniz. Bugün burada
Peygamberimizin bir sünnetini yerine getire-
ceğiz. Genç erkek kardeşlerimizin delikanlılığa
ilk adımını atışlarına hep birlikte şahit olacağız.
Bugün bizler için önemli bir gün
Cumhurbaşkanımız Sn. Recep Tayyip
Erdoğan’ın bundan 23 yıl önce ‘artık hiçbir şey
eskisi gibi olmayacak’ sloganıyla çıktığı uzun
yolun 23’üncü yıl dönümü. AK Parti teşkilatları
olarak 23 yılda Türkiye’de, Afyonkarahisar’ımız
da çok güzel hizmetler gerçekleştirdik. İnşallah
bundan sonra ki süreçte de güzel hizmetlere
imza atmaya devam edeceğiz. 23 yıldır mazlum
milletlerinde umudu ve sesi olan AK Parti yine
mazlum milletlerin sesi olmaya devam edecek.
Bu vesile ile bir kez daha zalim İsrail’i sizlerin
huzurunda kınıyorum. Ben bu merasimin tüm
genç kardeşlerimize ve ailelerine hayırlı uğurlu
olmasını diliyorum” dedi. 
>>HÜDAYİ ACAR   

“Hep birlikte başardık,
daha ileriye bakıyoruz”
İl Milli Eğitim Müdürlüğü Konferans
Salonunda merkezde bulunan okul idarecileri
ile yapılan “2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı
Hazırlık Toplantısı” İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci’nin başkanlığında yapıldı. 

Toplantıda Eğitim Müfettişleri Başkan Yardımcısı
Mehmet Bayrak, Müdür Yardımcısı Musa
Dinçgez, Şube Müdürleri ile merkezde bulunan
Resmi Okul/Kurum İdarecileri hazır bulundu.
Yeni eğitim öğretim yılının hayırlara vesile
olması temennisiyle toplantının açılışını gerçek-
leştiren İl Müdürü Miraç Sünnetci; “Geldiğimiz
günden beri başta Valimiz Sayın Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı olmak üzere sahada tüm eğitim
camiası olarak her daim sizlerin de destekleri ile
bir bütün halinde evlatlarımızın yanında olmaya
çalıştık. Bu çabamızın meyvelerini geçen yıl
olduğu gibi bu yılda başarılarımıza yenilerini
ekleyerek gösterdik. Bu başarıyı hep birlikte
yakaladık. Daha ileriye bakıyoruz.
Başarılarımızın 2024-2025 eğitim öğretim yılın-
da da artarak devam etmesini temenni ediyo-
rum. Bizler var gücümüzle öğrencilerimizin
yanında desteğimizi gösterdiğimiz sürece daha
çok başarıya imza atacağımıza eminim.

Geleceğimizin teminatı olan öğrencilerimizin
akademik başarılarının yanında sanatsal ve
sportif faaliyetlere katılımını ve hayatın her
alanında desteklenmeleri için elimizden gelenin
en iyisini yapacağımıza inancım tam. Onların
potansiyellerini en üst düzeye çıkartmak ülkem-
izin geleceğine yapacağımız en kıymetli
yatırımdır. Bu bağlamda tüm eğitim camiası
olarak hep birlikte elimizi taşın altına koymamız
ve onların başarısı için çalışmamız gerekmekte-
dir. Sizlerden beklentimiz okullarımız açılmadan
gerekli tüm önlemleri almanız ve hazırlıklarınızı
tamamlamanızdır. 2 Eylül 2024 Pazartesi günü
itibari ile tüm okullarımızda başlayacak olan
2024-2025 eğitim öğretim yılının hepimize şim-
diden hayırlı olmasını ve başarılarla dolu bir yıl
geçirmeyi temenni ediyorum” dedi.  Toplantının
sonunda İl Müdürü Miraç Sünnetci, okul idareci-
lerinin yönettiği talep ve soruları cevaplayarak
toplantıyı sonlandırdı. >>MEHMET KASAL

Bolvadin Kaymak ve Eber Gölü 
festivali konserlerle devam ediyor

Bolvadin’in kültürel zenginliklerini ve doğal güzelliklerini 
kutlamak amacıyla düzenlenen Kaymak ve Eber Gölü Festivali,

konserler ve etkinliklerle coşkulu bir şekilde devam ediyor. 

"İki Devlet, Tek Millet" sloganıyla gerçekleştirilen
özel konser gecesinde, Azerbaycanlı sanatçılar
Sevil Çakar ve Yunes Tebrizli, sahne alarak
izleyicilere unutulmaz anlar yaşattı. Konser,
Bolvadin halkının büyük ilgisiyle sona erdi.
Katılım sağlayan tüm değerli vatandaşlarımıza
teşekkür eder, ilerleyen etkinliklerde de sizlerle
birlikte olmaktan büyük mutluluk duyacağımızı
belirtmek isteriz. >>İZZET IŞIK
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Bakan Yumaklı: “Çayımızın değerine değer
katmak için gücümüzün son damlasına
kadar çalışmaya devam edeceğiz” Tarım ve Orman

Bakanı İbrahim
Yumaklı, “Çayımızın
değerine değer 
katmak için
gücümüzün son
damlasına kadar
çalışmaya devam
edeceğiz” dedi.

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı, bir dizi program ve
ziyaret için Rize’ye geldi. Sabah

saatlerinde Rize’ye gelen Bakan
Yumaklı, önce Ziraat Çay Bahçesi'ni
ziyaret etti. Yumaklı, ardından Rize
Valiliğine gitti. Rize Valiliği’nin ardın-
dan Rize Belediyesine de ziyarette
bulunan Bakan Yumaklı, AK Parti İl
Başkanlığını da ziyaret etmesinden
sonra İl Tarım ve Orman Müdürlüğüne
gitti. Bakan Yumaklı, Ticaret Borsası
binasında düzenlenen Tarım ve Çay
Sektörü Temsilcileri ile buluşma pro-
gramına katıldı. Burada basın mensu-
plarına açıklamalarda bulunan Bakan
Yumaklı, dekar başına kotanın 600
kilogram olarak uygulanacağını belirt-
ti.

“DEKAR BAŞINA VERİM 
YÜZDE 66 OLDU”

Dekar başına verimin arttığını ifade
eden Tarım ve Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı, “Rize’nin yüzde 70’inin çay
tarımını yaptığı çay ile alakalı hem
sosyolojik tarafını olduğunu hem de
ekonomik tarafının olduğunu her
yerde her zaman söylüyoruz.
Dolayısıyla sadece 4 ille sınırlanmış
bu ürünün üretimi ile ilgili elbette biz
her türlü sorununda, her türlü prob-
lemde yanında olacağız. Çaykur,
bunu başarabilmiş önemli bir marka.
Çayı üretiyor. Çaydan yan ve ara
mamuller oluşturuyor ve önemli de bir
marka. Tek başına yeterli değil.
Hakikaten dünya pazarlarına açılacak
markalar oluşturmamız gerekir ve
güçlendirmemiz gerekiyor. Yaş çay
üretimi son 22 yılda artışı yüzde 72
oldu. Dekar başına verim yüzde 66

oldu. Yine kuru çay üretimindeki artış
yüzde 100 oldu. Peki bunlar kendi
kendine mi oldu? Elbette değil. Siz
kıymetli üreticilerin gayreti ve
hükümetlerimizi bu konudaki poli-
tikalarıyla olmaya geldi” ifadelerini kul-
landı.

“DEKAR BAŞINA KOTANIN 600
KİLOGRAM OLARAK 

UYGULANACAĞINI BURADAN
BELİRTMEK İSTİYORUM”

Dekar başına kotanın 600 kilogram
olarak uygulanacağını belirten Bakan
Yumaklı, “Şimdi tabii hem Çaykur'un
hem de özel sektörün alımlarıyla
alakalı bu geçen süreçte üretim art-
tıkça alım da arttı. Özel sektörün alımı
örneğin 3 kat artmış vaziyette. Yatırım

yapılması, bu sektöre yatırım yapıl-
ması çok önemli. Malumunuz
Çaykur'un 49 fabrikası var. Bunlardan
biri paketleme fabrikasıdır. Özel sek-
töründe 135 adet işleme fabrikası var.
Şimdi birinci sürgünde Çaykur'un
almış olduğu ürün yaklaşık 213 bin
ton. İkinci sürgünde 279 bin ton.
Üçüncü sürgün de birkaç gün içerisine
başlayacak. Burada da ben dekar
başına kotanın 600 kilogram olarak
uygulanacağını buradan belirtmek
istiyorum” şeklinde konuştu.

“ÇAYIMIZIN DEĞERİNE DEĞER
KATMAK İÇİN GÜCÜMÜZÜN SON
DAMLASINA KADAR ÇALIŞMAYA

DEVAM EDECEĞİZ”
Çaya değer katmak amacıyla her
zaman çalışacaklarına vurgu yapan
Yumaklı, “Herkes her şeyi söylüyor.
Çay fiyatlarıyla ilgili çalışırken kılı kırk
yanıyoruz. Buradaki bütün amacımız
şu, bu üretimi yapanlar hiçbir şekilde
mağdur olmasın ve bir sonraki sene
bu işin devamlılığı ve sürdürülebilir-
liğiyle ilgili onu cesaretlendirecek bir
fiyat olsun. Hiçbir zaman için rasy-
onellikten kopmadık. Hiçbir zaman
için biz üreticimize yanlış şeyleri
söylemedik. Onu ben de söylerim. Hiç
bir gerçekliği olmayan bir fiyat ver.
Beklentileri yükselt. Omuzundaki sağ
olmayanlar için kolay iş. Ancak bu işin
kahrını çekenler de çok yakından
biliyor ki, bu konuda çalışan, yanında
olan bizler mutlaka ama mutlaka
imkanları sonuna kadar zorlamış
vaziyetteyiz. Çayımızın değerine
değer katmak için gücümüzün son
damlasına kadar çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. >>İHA

Bakan Bolat: “Yurt dışından posta yoluyla getirilen ürünlere
gelen güncelleme kitap ve ilaç gibi ürünleri kapsamayacak”
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, “Haksız ticaret uygulaması olduğuna kanaat getirerek Türkiye'ye e-posta

ve hızlı posta yoluyla gelecek bu ürünlerle ilgili barajı 150 avrodan 30 avroya düşürdük. Akademik 
kitaplar ve ilaç gibi ürünler zaten eski yüksek kategoride kaldı ve orada bir değişiklik yapılmadı” dedi.

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, İhlas Haber
Ajansı’na değerlendirmelerde bulundu. İlan
sitelerinde 15 Eylül tarihinde başlaması bekle-

nen yeni düzenlemeyle ilgili konuşan Bakan Bolat,
Türkiye’deki ihracatçı sayısını artırmaya yönelik
hedefler ve yurt dışından posta yoluyla getirilen
ürünlere yönelik limit ve vergi başta olmak üzere
birçok konuya değindi.

GAYRİMENKUL VE OTOMOTİV 
SEKTÖRÜNDE YENİ DÜZENLEME

Otomotiv ve emlak piyasalarında spekülasyon ve
manipülasyonlar yapılarak fiyatların şişirilmesine
karşı 1 Kasım 2023 tarihinde ilan sitelerine kimlik
doğrulama ve tapu doğrulama zorunluluğu getir-
ildiğini dile getiren Bakan Bolat, yanlış ilan verenlere
100 bin lira ceza uygulaması getirildiğini hatırlattı.
15 Eylül tarihinde çıkarılacak yönetmelikle vatan-
daşların satmak ya da kiralamak istediği gayri-
menkulünü e-Devlet üzerinden girerek emlak danış-
manını yetkilendireceğini bildiren Bakan Bolat,
"Bunu yapmakla birçok emlakçıya yetki verilerek fiy-
atların şişirilmesini önlemiş olacağız. Artı satın ala-
caklar ya da kiralayacaklar ile satacak kişilerin de
zarar etmemesini sağlamış olacağız ve güven duy-
gusu pekişmiş olacak. Emlak danışmanlık hizmeti,
daha sonra da otoda aynısı yapılacak. Böylece
alışveriş hem satıcı hem alıcı arasında güvenli bir
şekilde gerçekleştirilecek” dedi.
DÜZENLEME YURT DIŞINDAN GETİRİLEN KİTAP

VE İLAÇ GİBİ ÜRÜNLERİ KAPSAMAYACAK
Sosyal medyanın yaygınlaşmasıyla ticaretin
yönünün değiştiğini kaydeden Bolat, 4 yıl önce
yüzde 4,5 olan e-ticaretin toplam ticaretteki payının

yüzde 21'e yükseldiğini söyleyerek, “Son aylarda 3-
5 aydır tsunami gibi gelen hızlı kargo veya posta
yoluyla bir e-ticaret uygulamasının özellikle tüketici-
lerimiz açısından güvensiz, zararlı ve riskli ürünlerin
gelmesi noktasındaki şikayetlerinin artığını gözlem-
ledik ve bize müracaatları oldu. Gümrük vergisi,
anti-damping vergisi veya sübvansiyona karşı
vergiler gibi uygulamalardan muaf olarak iç ticarette
küçük esnaf, KOBİ, küçük satıcılar ve imalatçılar
tarafından yoğun şikayetler bize iletildi. Onların bağlı
oldukları esnaf odaları, ticaret odaları, sanayi
odaları, ihracatçı birliklerimiz, TİM ve yerli e-ticaret
firmaları da bundan çok mustarip olduklarını ifade
ettiler. Yapılan inceleme ve soruşturma sonucunda
bu şikayetlerin haklı olduğu ve ülkemizdeki üretime,
imalata ve vergi gelirlerimize ciddi zarar verdiği ve
haksız ticaret uygulaması olduğuna kanaat getir-
erek, Türkiye'ye e-posta ve hızlı posta yoluyla gele-
cek bu ürünlerle ilgili barajı 150 avrodan 30 avroya
düşürdük. Akademik kitaplar ve ilaç gibi ürünler
zaten eski yüksek kategoride kaldı ve orada bir
değişiklik yapılmadı. Avrupa Birliği'nden (AB) gelen
ürünlerdeki vergi yüzde 30'a yükseltildi. Diğer ülkel-
erden gelenlere ise vergi yüzde 60'a yükseltilmiş
oldu. Bu şekilde bir tedbir almamız gerekiyordu ve
bunu da tereddüt etmeden aldık. Bu düzenlemeyi
hem tüketici hem üretici kuruluşlarla istişare halinde
yaptık" diye konuştu.

“AMACIMIZ GENÇLERİMİZİN DAHA FAZLA
İHRACATA İLGİ DUYMALARINI SAĞLAMAK”

Ticaret Bakanlığı olarak Türkiye’nin daha fazla ihra-
cat yaparak döviz gelirini artırması hedefi
çerçevesinde çeşitli destek programları yaptıklarını

ifade eden Bolat, Bakanlığın yıllık bütçesinin yüzde
60’ının ihracatçılara çeşitli destek programları için
kullanıldığını aktardı. Bakan Bolat, sözlerine şöyle
devam etti: “Bunlar uzak ülkeler stratejisi, İslam
ülkeleriyle ilişkileri arttırma stratejisi, Asya stratejisi
ve 2028 tanıtım ve pazarlama vizyonu, 2028 Ticaret
Bakanlığı vizyon belgesi programlarımız. 2 hafta
önce Avrupa Birliği Yeşil Mutabakatı uyum destek
paketini açıkladık. Kolay ihracat platformu mekaniz-
masını devreye soktuk. Yakında elektronik kolay
ihracat platformu ekibini de inşallah lanse edeceğiz.
4 Eylül'de İstanbul'da Küresel E-ihracat Zirvesi
düzenliyoruz. Bugün yepyeni bir proje ile Ticaret
Bakanlığı ve YÖK arasında İhracat Akademisi imza
törenini gerçekleştirdik. Buradaki amacımız ülkem-
izde ihracat konusundaki farkındalığı güçlendirmek,
gençlerimizin, müteşebbislerimizin daha fazla ihra-
cata ilgi duymalarını, yurtdışı pazarlarda iş yapma
motivasyonuna sahip olmalarını sağlamak ve onları
hem bilgiyle hem de tecrübeyle donatmak.”
"AMACIMIZ 2030 YILINDA BUGÜN 140 BİN OLAN

İHRACATÇI SAYIMIZI 200 BİNE YÜKSELTMEK"
İhracat Akademisi çerçevesinde hem firma çalışan-
larından hem de öğrencilerden oluşacak kadrolarla
üniversiteleri harekete geçireceklerini dile getiren
Bolat, “Sürekli eğitim merkezleriyle koordineli çalışıp
İhracat Akademisi'ne öğrenciler kaydolacak. Gerek
Ticaret Bakanlığımızın uzmanları gerekse sektörler-
den iyi yetişmiş profesyonel öğretim görevlileri, okut-
manlar yoluyla hem pratik hem teorikten onlara yurt
dışı pazarlar, ihracat nasıl yapılır, gümrükleme, lojis-
tik, hedef sektörler, hedef ürünler gibi konularda
uygulamalı dersler verilecek. Mezunlara da staj

imkanları sağlanacak. Böylece amacımız 2030 yılın-
da bugün 140 bin olan ihracatçı sayımızı 200 bine
yükseltmek. Bunu yapmakla hem nicelik yani miktar
olarak ihracatçı sayısını arttırmış olacağız. Hem de
değer itibarıyla ihracatımızın hem miktar olarak hem
de değer olarak artmasını sağlamış olacağız. Katma
değerli teknolojili ihracatımızı da arttırmak için
yoğun çabalarımız var. Onun da artışıyla ihra-
catımızın değer artışı, miktar artışının çok daha
üzerinde olacak” ifadelerine yer verdi. >>İHA
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beIN SQUAD takımları belli oldu
beIN SPORTS tarafından "Amatör Ruh, Profesyonel
Destek" ilkesiyle başlatılan ve amatör futbol kulüplerine
forma desteği sağlanacak olan beIN SQUAD projesinde
yer alacak 50 takım belli oldu. Belirlenen 50 takım
içerisinde Afyon Anadolu Gücü Spor Kulübü ’de yer aldı

beIN SPORTS’un amatör futbol kulüpler-
ine destek vermek amacıyla hayata
geçirdiği beIN SQUAD projesinde takım-

lar belirlendi. Projeyle futbola verdiği desteğin
kapsamını genişleten beIN SPORTS ve 2024-
2025 sezonunda amatör futbol kulüplerine
forma sponsoru olarak 50 amatör kulübe
forma seti (forma, şort ve çorap) ile destek
olacak. Kulüpler şöyle: Ankara 1910 Spor,
Isparta İlavus Spor, Ordu Pars Spor Kulübü,
Kartal Atlas Spor Kulübü, İstanbul
Mesudiyespor, 2023 Gülyazı Spor Kulübü,
Alanya Demirspor, Yeşildirek Spor Kulübü,
Karabük Gençlerbirliği Spor Kulübü, 63
Yıldızlar Akademi, Uludağ Spor Kulübü 2
Eylül Spor Kulübü, Afyon Anadolu Gücü Spor
Kulübü, Lüleburgaz Kentspor, Bandırmagücü
Spor Kulübü, Erzurum Üniversiteli Gençler
Spor Kulübü, Bornova Genç Yıldızlar Spor
Kulübü 25 Kasım Spor Kulübü, Gaziantep
Futbol Gelişim Spor Kulübü, Selçuk Efes

Spor, Gaziantep Özçalışkan Futbol Kulübü
Bayazıt Spor FK, Düzce Kadın Futbol Kulübü
Karasu Aziziye Spor Kulübü, Eskişehir İşitme
Engelliler Spor Kulübü, Kırıkkale Irmak
Demirspor, Malatya İşitme Engelliler Spor
Kulübü, Bişekspor, İstanbul Avcılar Sessizler
Spor Kulübü, Subaşıspor, Ankara İşitme
Engelliler Spor Kulübü, Biga Adaspor,
Kahramanmaraş Ampute Takımı, Cerrah
Gençlik ve Spor, Gaziantep Ampute Takımı,
Türkoğlu Gençlerbirliği Spor Kulübü, Batman
Ampute Takımı, Bayburt Kurtuluş Spor
Kulübü, Toprakkale Gençlerbirliği Spor Geyve
Dörtyol Spor Kulübü, Siirt Can Spor, Karabük
Rüzgarlı Spor Kulübü, Çamdibi Spor Kulübü,
Vangölü Sportif Faaliyetler Spor, Kapadokya
Avanosspor Kulübü, Akçakoca Dadalıspor,
Atak Gençlik ve Spor Kulübü, Antalya 1863
Futbol Kulübü, Zeytinburnu Yeşiltepe Spor
Kulübü, Erenköy Acarspor Kulübü. 
>>İHA

Ahmet Abay, satrançta
şampiyonasında
Türkiye üçüncüsü oldu

03-07 Ağustos 2024 tarihleri arasında Denizli ilinde 
düzenlenen Türkiye Satranç Şampiyonası, birbirinden yetenekli

sporcuların katılımıyla büyük bir heyecana sahne oldu. 
ŞAMPİYONANIN ÖNE 

ÇIKAN İSMİ, AHMET ABAY
Türkiye Satranç Şampiyonası, sporcuların
strateji, zeka ve sabır gerektiren mücadeleleriyle
dikkat çeken bir organizasyon olarak öne çıkıy-
or. Bu yılki turnuvada Afyonkarahisar Engelliler
Gençlik ve Spor Kulübü adına yarışan Ahmet
Abay, gösterdiği üstün performansla adından
söz ettirdi. Turnuva boyunca rakipleri karşısında
sergilediği soğukkanlılık ve stratejik hamlelerle
üçüncülük elde ederek büyük bir başarı kazandı.

KASAPOĞLU'NDAN TEBRİK MESAJI
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, Ahmet Abay'ın bu başarısını
takdirle karşıladı ve genç sporcuyu tebrik etti.
Kasapoğlu, yaptığı açıklamada şu ifadelere yer
verdi: "Ahmet'in Türkiye Satranç Şampiyonası'n-
da elde ettiği üçüncülük, Afyonkarahisar'ımız için
büyük bir gurur kaynağıdır. Kendisi azmi,
çalışkanlığı ve satranca olan tutkusuyla bizlere
örnek olmuştur. Engellerin, başarıya giden yolda
birer fırsat olduğunu bir kez daha kanıtlayan
Ahmet, ilimizin spor alanındaki başarılarına yeni
bir halka eklemiştir." Kasapoğlu, ayrıca Ahmet
Abay'ın başarısının diğer gençlere de ilham
vereceğini belirterek, "Bu başarı, diğer gençler-
imizin de spor dallarında kendilerini geliştirmeleri
için bir motivasyon kaynağı olacaktır. Ahmet'in
bu başarısı, satranç gibi strateji ve düşünce
gerektiren sporların önemini bir kez daha gözler
önüne serdi. Satranç, gençlerimizin zeka
gelişimine katkıda bulunan ve aynı zamanda
karakterlerini oluşturan önemli bir spor dalıdır.
Ahmet'i, antrenörünü ve bu başarıda emeği
geçen herkesi gönülden kutluyorum" dedi.
>>HÜDAYİ ACAR

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Göktaş,
Ağrı Kadın Futbol Takımını kutladı
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, 2024-
2025 sezonunda Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Kadınlar 2.
Ligi'nde mücadele edecek olan Ağrı Aile ve Sosyal Politikalar

Gençlik ve Spor Kulübü Kadın Futbol Takımını tebrik etti.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı tarafından
"Kızlarımız erken yaşta gelinlik yerine forma giysin"
sloganıyla başlatılan proje kapsamında kurulan
Ağrı Aile ve Sosyal Politikalar Gençlik ve Spor
Kulübü Kadın Futbol Takımı, büyük bir bölümü kır-
saldan gelen ve şehir merkezinde eğitim gören kız
öğrencilerden oluşuyor. Tüm olumsuzluklara rağ-
men çalışmalarını sürdüren takım, futboldaki
başarılarıyla "futbol erkek sporudur" algısını yıktı.
Başarılarıyla dikkat çeken ve ailelerinin de desteği-
ni alan kadın futbolcular, Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, Vali Mustafa Koç
ve eşi Neslihan Gül Koç’un katkılarıyla 2024-2025
sezonunda TFF Kadınlar 2. Ligi'nde mücadele
etme hakkı kazandı. Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda, "TFF Kadınlar 2.
Ligi'ne yükselen Ağrı Aile ve Sosyal Politikalar
Gençlik ve Spor Kulübü Kadın Futbol Takımımıza
yeni sezonda gönülden başarılar diliyorum.
Kadınların hayatın her alanında daha fazla yer
almasını destekleyen adımların bir parçası olan
takımımızla gurur duyuyorum. Her zaman en
büyük destekçileriyiz." ifadelerini kullandı. Vali
Mustafa Koç ise, sosyal medya hesabından yaptığı
açıklamada,"Yeşil sahanın melekleri TFF 2.
Ligi'nde. Ağrı Aile ve Sosyal Politikalar Gençlik ve

Spor Kulübü Kadın Futbol Takımımızın TFF
Kadınlar 2. Ligi'ne yükselmesini tebrik ediyor,
başarılarının devamını diliyorum. Kadınların spor-
da ve hayatın her alanında daha fazla yer
almasının önemini bir kez daha gösteren bu
başarıda, her zaman en büyük destekçiniz ola-
cağız." dedi. Kadın Futbol Takımı'nın TFF Kadınlar
2. Ligi'ne yükselmesi, sosyal medyada birçok tebrik
mesajı ile kutlandı. >>İHA
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ATSO Kobi Akademisi’nden
bilgilendirme toplantisi 

#ATSOKOBİAkademisi etkinlik takvimi çerçevesinde
“KOSGEB Girişimcilik Destek Programları

Bilgilendirme Toplantısı” ATSO’da gerçekleştirildi. 

Toplantının açış konuşmasını Yönetim Kurulu
Üyesi İbrahim Sömer yaptı. Sömer, “ATSO
KOBİ Akademisi’nin “KOSGEB Girişimcilik

Destek Programları” bilgilendirme toplantısına hoş geldi-
niz. Sizleri şahsım ve Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu adına saygı ve sevgi ile selamlıy-
orum. Girişim ve teşebbüs, girişimcilerin bir işletme kur-
mak amacıyla ortaya koydukları çabaları ve katlandıkları
zorlukları kapsamaktadır. Diğer bir açıdan girişimcilik;
değer yaratmak için, kâr amacı güden yeni bir işletme
kurma veya büyütme ve yeni bir mal veya hizmet yarat-
ma sürecidir. Sizler gibi girişimci adaylarımız ve girişim-
cilerimiz bahsettiğim tanımlamalar doğrultusunda
yatırımlarını yapmak arzusundalar. Bu süreçte KOS-
GEB de yatırımcılara destek olarak yatırım sürecinizde
sizlere yol açmış oluyor. Bu doğrultuda KOSGEB
Afyonkarahisar Müdürlüğü ve Odamız iş birliğinde gir-
işimcilik destek programları ile ilgili bilgilendirme toplan-

tısını planladık. Toplantımıza ilgi gösteren siz değerli
katılımcılara, bizleri sunumları ile bilgilendirecek uzman
arkadaşlarımıza teşekkür ediyor; verimli bir eğitim
geçirmeyi dileyerek sizleri tekrar saygı ve sevgi ile
selamlıyorum.” Sömer’in konuşmasının ardından KOS-
GEB Uzmanları girişimcilik destek programları hakkında
detaylı sunum yaptı. Toplantı, soru-cevap kısmının
ardından sona erdi. >>MEHMET KASAL

İl Özel İdaresi Ulaşım Kalitesini
Artırmaya Devam Ediyor Afyonkarahisar İl

Özel İdaresi il
merkezinden en
ücra köy ve 
kasabalara kadar
şehrin dört bir
köşesinde yürüttüğü
çalışmalar ile
vatandaşları daha
konforlu ve daha
rahat bir ulaşıma
kavuşturarak
yaşam kalitelerini
artırıyor.

Bayat İlçesi Aşağıçaybelen köyünde
ana ulaşım yolunun çok dar ve elek-
trik direklerinin yola yakın olmasın-

dan dolayı ulaşımda yaşanan sıkıntıyı
gidermek için çalışmalara başlayan İl Özel
İdaresi ekipleri, 1,5 km sathi kaplama asfalt
yol çalışmalarını tamamladı. Çalışmalar
kapsamında mevcut elektrik direkleri çekil-
erek yol genişletildi. Üst yapı çalışmaları da
tamamlandığında Aşağıçaybelen köyü ana
ulaşım yolu sathi kaplama asfalt yol ile
daha kaliteli ve konforlu ulaşıma kavuş-
muş olacak.

İl Özel İdaresi ekipleri Sinanpaşa ilçesi
Çobanözü köyü yolunda da asfalt çalış-
malarını tamamladı. Altyapı ve genişletme
çalışmaları geçtiğimiz yıl tamamlanan
yolda, 3,7 km’lik üst yapı çalışmaları da
tamamlanarak vatandaşların ulaşım kalite-
si artırıldı. Sinanpaşa ilçesi Kırka yolunda
da sıcak asfalt çalışmaları hızla devam
ediyor.  Altyapı ve genişletme çalışmaları
tamamlanan yolda 2,1 km’lik üst yapı
çalışmaları da tamamlandığında 2 bin 74
kişi nüfuslu Kırka Beldesi yüksek stan-
dartlı ulaşıma kavuşmuş olacak.

Kızıldağ ve İnli Köylerine Ulaşım Kolaylaştı 
İl Özel İdaresi Yatırım programına istinaden Kızıldağ köyü ile Çay ilçesi İnli köyü yol güzergahı da sıcak asfalta
kavuştu. İl merkezinde yapımı tamamlanan sıcak asfalt çalışması ile merkez ilçe Kızıldağ köyü ile Çay ilçesi İnli
Köyü artık daha ulaşılabilir oldu. Tarım ve hayvancılık faaliyetlerinin yoğun olarak yapıldığı bölgede yapılan yol
çalışmalarından yaklaşık 2 bin 700 kişilik nüfus faydalanmış olacak. Bölgede daha önce yapımı tamamlanan yol
genişletme çalışmaları ve 2 km’lik sıcak asfalt yapımının ardından kalan 5 km’lik yolun da sıcak asfalt yapımı ağus-
tos ayında tamamlanarak Konya-Afyon karayolu Kızıldağ Köyüne toplam 7 km sıcak asfalt ile bağlanmış oldu.
>>İZZET IŞIK 

Başkan Şahin: “Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın etrafında kenetlendik”

“AK Parti hep var olacak”
AK Parti’nin kuruluşunun 23’üncü yıldönümü dolayısıyla partide düzenlenen kutlama programında konuşan İl Başkanı

Turgay Şahin: “Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın etrafında kenetlenmiş bir siyasi partiyiz. Kuruluşundan bugüne enerjisini,
heyecanını, istikametini bozmayan kutlu kadrolarımız var. AK Parti var. 23 yıldır var. Ve inşallah hep var olacak” dedi. 

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı
23’üncü kuruluş yıl dönümü etkinlik-
leri kapsamında bir basın açıkla-

ması gerçekleştirdi. Basın açıklamasına AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin,
Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven, 25. Dönem Milletvekili Remziye
Sıvacı, kurucu il yönetim kurulu üyeleri ve il yöne-
tim kurulu üyeleri, Kadın Kolları Başkanı Av.
Ferda Ertürk, Gençlik Kolları Başkanı Ethem
Karahan, İl Genel Meclis Başkanı Mehmet Siper
ve çok sayıda teşkilat mensubu katılım sağladı. İl
Başkanı Av. Turgay Şahin basın açıklamasında
bir konuşma yaparak şu ifadelere yer verdi, “Çok
partili siyasi hayata geçişimizden 2001’e kadar,
siyasetin de ötesinde, çok başka bir mücadele
vardı Türkiye’de...  Askeri vesayet, Akademik
vesayet, Sermaye Vesayeti, altında yol almaya,
ilerlemeye çalışan siyasetin önüne, nihayetinde
hep bir duvar çıkıyor, sık sık demokrasiye reset
atılıyor; milli irade eninde sonunda vesayet
karşısında pes etmek zorunda bırakılıyordu. Bu
kısır döngünün son halkası olan post modern dar-
benin mottosu olan “28 Şubat bin yıl sürecek”
diyenler, aslında meselenin ve kavganın ne
olduğunu da tarif etmişlerdi. 3 Kasım 2002 seçim-
lerinde AK Parti’ye oy veren her vatandaş bu oku-

mayı “vesayet- milli irade” mücadelesi üzerinden
yapmamış olabilir. O dönem herkesin rahatsızlık-
ları farklıydı. Kimisi, başörtüsü üzerinden
yaşanan ayrıştırmayı tasvip etmedi; kimisi Kasım
2000 ve Şubat 2001 krizlerinden dolayı “yeter
artık” dedi; kimisi teröre, kimisi “muasır
medeniyet” hedefinden üç beş asır geride
kalmamıza tepki verdi; kimisi de atanmış bir
Cumhurbaşkanı’nın seçilmiş başbakana anayasa
kitapçığı fırlatarak ayar vermeye çalışmasını
hazmedemedi. Herkesin gerekçesi farklı olsa
bile, tavrı hemen hemen aynı oldu: Bir “yeni”
aradı ve buldu”.

“AK Parti organik bir partiydi” diyen Şahin: “Bir
başka ifadeyle, AK Parti siyaset mühendisliğine
içeriden ve dışarıdan kulağına üflenen suflelerle
milletin içinde olmadığı her türlü hesaba kapalı bir
parti olarak kurulmuş ve hep de bu şekilde yol
yürümüştü. Gözleri ve gönülleri başka yerlerde
olanların AK Parti çatısı altından çıktığında
başarısızlığa mahkûm bulunmasının sebebi işte
budur. Biz tek vazifemizi Hakk’a ve halka hizmet
olarak görüyoruz. AK Parti’nin önemli farkı,
gerçek anlamda milletin içinden çıkmış bir parti
olmasıydı. Profesörün de seyyar satıcının da
kendine yakın hissettiği, ulaşabildiği, kapısını çal-
abileceği, en önemlisi de kendini ait hissettiği,
kimseyi yadırgamayan ve ötekileştirmeyen bir
siyasi çatıydı. Bu çatı altında Recep Tayyip
Erdoğan ve AK Parti ile IMF’yi Türkiye günde-
minden çıkarttık. Türkiye ilk kez tek haneli
enflasyon rakamıyla, yüzde 4’lere yaklaşan faiz
oranıyla, kişi başı 10 bin dolar Milli Gelir
dağılımıyla, Avrupa’da görmediğimiz otoyollarla,
şehir gibi şehir hastaneleriyle yine AK Parti ile
tanıştı” dedi.

Bir dönem başörtülü insanların üniversitede cop-
landığı bu ülkede başörtülü hâkim, doktor, öğretim
görevlileri oldu ve hiçbir sorun yaşanmadı. “Mega
Yatırım-Dünyanın En büyüğü” kavramları hay-
atımıza girdi.  Sadece terör ve şehit haberleri ile
gündeme gelen, “Sivas’ın ötesi” diye tarif edilerek
bir anlamda Türkiye’den fikren koparılmak istenen
bir bölgeyi terör ikliminden kurtarıp Tunceli’de raft-
ing, Hakkâri’de kayak merkezi, Pülümür’de festi-
val, Van Gölünde Yat Limanı, Doğu Ekspresi’nde
bilet bulamama, Gabar’da petrol çıkarma gibi
gelişmelerle yeniden oyuna soktuk. Esnafı haraca
kesecek noktaya gelmiş PKK’yı, mağaralardan
çıkamaz hale getiren de yine AK Parti iktidarı oldu.
Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın etrafında
kenetlenmiş bir siyasi parti; Ak Parti ve kuruluşun-
dan bugüne enerjisini, heyecanını, istikametini
bozmayan kutlu kadrolar var… AK Parti var. 23
yıldır var. Ve inşallah hep var olacak…” Başkan
Şahin ardından AK Parti Milletvekilleri Ali Özkaya
ve İbrahim Yurdunuseven de konuşmaya yaparak
partinin icraatlarını anlattı. >>MEHMET KASAL 

“AK PARTİ 
ÖTEKİLEŞTİRMEYEN BİR ÇATIDIR”

“LİDERİMİZ RECEP TAYYİP ERDOĞAN
ETRAFINDA KENETLENDİK “

Turgay  Şahin


